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Protokół Nr XX /2016 

z Sesji Rady Powiatu  w Nowym Mieście Lubawskim  

w dniu 25 maja 2016 r. 

 

XX Sesja piątej kadencji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim odbyła się 25 

maja 2016 r. w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego przy ul. Rynek 1. Ogłoszenie o sesji stanowi 

załącznik nr 1. Obrady rozpoczęły się o godz. 1200, a zakończyły ok. godz. 1400. 

Ad. 1  

 Otwarcie XX Sesji Rady Powiatu 

Obrady otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Powiatu Kazimierz Wiśniewski. 

Przewodniczący przywitał wszystkich przybyłych na sesję.  

Na sesji obecni byli: 

- radni Rady Powiatu (lista obecności stanowi załącznik nr 2),  

- Skarbnik Powiatu Halina Bartkowska,  

- Sekretarz Powiatu Ewa Kalisz – Górzkowska, 

- Radca Prawny – Maciej Sikorski, 

- Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Józef Blank, 

- Wójt Gminy Biskupiec – Arkadiusz Dobek, 

- Wójt Gminy Grodziczno – Tomasz Szczepański, 

- kierownicy jednostek organizacyjnych powiatu i naczelnicy Starostwa Powiatowego (lista 

- załącznik nr 3)  

- przedstawiciele mediów: Grzegorz Podkomorzy z Tygodnika Internetowego. 

Ad. 2 

Stwierdzenie quorum 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że aktualnie w sesji uczestniczy 16 

radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały. Nieobecny był radny Adam Głowacki. 

Ad. 3 

Powołanie Sekretarza obrad 

Przewodniczący zaproponował, aby Sekretarzem obrad był p. Jacek Rydel. Przewodniczący 

zapytał czy radny wyraża zgodę na pełnienie funkcji Sekretarza obrad. Radny Rydel wyraził 

zgodę. Kandydaturę przyjęto jednogłośnie. 
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Ad. 4 

Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali porządek obrad (załącznik nr 4). Następnie 

Przewodniczący odczytał wniosek Zarządu Powiatu o rozszerzenie porządku obrad (załącznik 

nr 5) o dodatkowy punkt: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości będącej własnością Powiatu Nowomiejskiego, położonej w Gwiździnach za 

cenę niższą od wartości rynkowej. Przewodniczący zapytał czy ktoś ma pytania, uwagi. Uwag 

i pytań nie było.  

Przewodniczący zapytał kto z radnych głosuje za przyjęciem wniosku o rozszerzenie 

porządku obrad. Głosowało 16 radnych, wszyscy głosowali „za”. 

Przystąpiono do przegłosowania porządku obrad po zmianach. 

Przewodniczący zapytał, kto z radnych głosuje za przyjęciem porządku obrad. Głosowało 16 

radnych. Wszyscy głosowali „za”. 

Porządek obrad po zmianach przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie XX Sesji Rady Powiatu. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Powołanie Sekretarza obrad. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XIX Sesji Rady Powiatu.  

6. Sprawozdanie z prac Zarządu. 

7. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych.  

8. Sprawozdanie ze współpracy powiatu nowomiejskiego z organizacjami 

pozarządowymi w roku 2015. 

9. Sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za 2015 r. 

a) rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu powiatu za 2015 r. 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Zarząd 

Powiatu sprawozdaniu z wykonania budżetu powiatu za 2015 r.  

c) rozpatrzenie sprawozdania finansowego za 2015 r.  

d) zapoznanie się z informacją o stanie mienia powiatu, 

e) odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Zarządowi 

Powiatu, 

f) zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji 

Rewizyjnej, 

g) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

powiatu nowomiejskiego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2015 r. 

h) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu 

Nowomiejskiego.    

10. Przerwa 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/111/2015 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2016 – 2034. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/112/2015 w sprawie uchwalenia 

budżetu powiatu nowomiejskiego na 2016 r. 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu pod nazwą „Aktywizacja osób w 

wieku 30 lat i powyżej pozostających bez pracy w powiecie nowomiejskim (II)”. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Grodziczno z 

przeznaczeniem na realizację w roku 2016 zadania „Przebudowa drogi gminnej 

18003N Mortęgi (gr. gminy) – Kuligi Wólka (DW 538)”. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego w 

budynku administracyjno-biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście 

Lubawskim. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały nr VI/63/2015 

Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 26 marca 2015 roku w sprawie 

ustalenia szczegółowych warunków i zasad udzielenia pomocy materialnej na 

zwiększenie szans edukacyjnych uczniów z terenu Powiatu Nowomiejskiego poprzez 

poprawę dostępu do kształcenia w szkołach ponadgimnazjalnych dla których organem 

prowadzącym jest Powiat Nowomiejski. 

16a. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości będącej 

własnością Powiatu Nowomiejskiego, położonej w Gwiździnach za cenę niższą od 

wartości rynkowej. 

17. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych. 

18. Sprawy różne. 

19. Zakończenie obrad XX Sesji Rady Powiatu. 

 

Ad. 5 

 Przyjęcie protokołu z XIX Sesji Rady Powiatu  

Sekretarz obrad XIX Sesji Rady Powiatu Henryk Rogoziński poinformował, że zapoznał się z 

protokołem i nie ma do niego zastrzeżeń. Protokół dokładnie odzwierciedla przebieg sesji. Radny 

wnioskował o jego przyjęcie bez odczytywania. 

Przewodniczący zapytał, kto z radnych głosuje za przyjęciem protokołu nr XIX/2016. Głosowało 

16 radnych, wszyscy głosowali „za”. 

Ad. 6 

 Sprawozdanie z prac Zarządu  

Radni otrzymali w materiałach sesyjnych sprawozdanie z prac Zarządu w okresie od 16 

kwietnia do 17 maja 2016 r. oraz protokół z posiedzenia Zarządu w dniu 15 kwietnia 2016 r. 

(załącznik nr 6). 

Przewodniczący poprosił o krótkie uzupełnienie informacji. 

Starosta poinformował, że poza pracami Zarządu, należy wspomnieć o najważniejszych 

wydarzeniach z udziałem władz powiatu tj.: 

- 27.04 – spotkanie z okazji Dnia Inwalidy w Kurzętniku, 

- 29.04 – podpisanie aktów notarialnych na sprzedaż mienia Skarbu Państwa, 

- 29.04 – zakończenie roku szkolnego klas maturalnych, 

- 30.04 – gminne obchody Dnia Strażaka w Sugajenku, 
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- 3.05 – powiatowe obchody Dnia Strażaka w Tylicach, 

- 5-6.05 – wojewódzkie Forum Ekologiczne, 

- 9-10.05 – powiatowe ćwiczenia obronne z elementami obrony cywilnej i zarządzania 

kryzysowego „Nowomiejska Majówka 2016” – ćwiczeniom przyglądali się przedstawiciele 

Urzędu Wojewódzkiego oraz obserwatorzy z innych powiatów – Starosta podziękował 

Burmistrzowi i Wójtom Gmin z zaangażowanie w całe przedsięwzięcie. Starosta ocenił wynik 

ćwiczeń na bardzo dobry. 

- 12.05 – spotkanie z władzami miasta, służbami zaangażowanymi w działania, jakie miały miejsce 

po piątkowej nawałnicy, 

- 16.05 – spotkanie podsumowujące projekt realizowany przez Uniwersytet III wieku, 

- 18.05 – inauguracja Warmińsko - Mazurskich Dni Rodziny w Nowym Mieście Lubawskim, 

- 20.05 – Zjazd Oddziału Związku Gminnego OSP w Biskupcu. 

Na salę obrad wszedł Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy Tomasz Rafalski. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do sprawozdania.  

Radni nie mieli pytań. 

Ad. 7 

 Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Przewodniczący zapytał czy radni mają wnioski lub zapytania. 

Radna Ewa Dembek wyraziła nadzieję, że Dyrektor ZDP dopilnuje sprawy koszenia 

poboczy. Przy niektórych drogach, szczególnie na zakrętach, przez niekoszone pobocza jest 

niebezpiecznie. Radna wnioskowała, że należy wystąpić do PKP, ponieważ niektóre 

przejazdy niestrzeżone są bardzo zarośnięte. Niejednokrotnie trzeba wjechać na tory, żeby 

zobaczyć czy jedzie pociąg.     

Na salę obrad weszła Dyrektor Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji Bożena 

Maciejewska. 

Radna Dembek powiedziała również, że poprzedni Minister Zdrowia zaplanował pulę 12 

mld złotych na inwestycje w służbie zdrowia. Warunkiem uruchomienia środków miało być 

opracowanie mapy potrzeb w każdym z województw. Z informacji posiadanych przez radną, 

takie mapy powstały. Nasz szpital wypadł dobrze, ponieważ przyjeżdżają do niego również 

pacjenci spoza powiatu. Radna wnioskowała, aby tej sprawy pilnować i sięgnąć po środki, 

tym bardziej, że nie idą one przez województwo, a bezpośrednio z Ministerstwa Zdrowia i 

nie ma żadnych ograniczeń.  
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Przewodniczący powiedział, że na Sesji Rady Gminy w Biskupcu radni gminni sugerowali, 

że na drodze powiatowej między Łąkorzem, a Łąkorkiem jest wzniesienie gdzie jest mocno 

zniszczona nawierzchnia.   

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Ryszard Kłosowski powiedział, że odcinek ten został 

zaznaczony do remontu, ale wszystko rozbija się o pieniądze. Trzeba poczekać i zobaczyć 

czy starczy pieniędzy na remont w tegorocznym budżecie. Jeśli tak, to ten odcinek też 

zostanie wyremontowany. Jeżeli chodzi o koszenie, ani drogi wojewódzkie, ani krajowe nie 

przystąpiły jeszcze do koszenia. Służby powiatowe będą kosić od poniedziałku, początek 

akcji koszenia na terenie gminy Biskupiec, a dalej kolejne gminy. 

Radny Zbigniew Ziejewski zapytał czy niedawno remontowany przejazd kolejowy na drodze 

wojewódzkiej nr 538 znajduje się pod zarządem dróg wojewódzkich czy PKP. Przejazd po 

remoncie wygląda gorzej niż przed remontem. Są większe nierówności niż wcześniej. 

Inwestycja ta przyblokowała drogę wojewódzką na trzy tygodnie, a wykonawstwo jest takie, 

że jest gorzej niż było.  

P. Kłosowski powiedział, że rozmawiał z wykonawcą. Po zakończeniu robót był odbiór, w 

którym uczestniczyli przedstawiciele dróg wojewódzkich i PKP. Płyty były podnoszone, 

podkładano gumy. Jeżeli nadal jest źle, to trzeba wysłać monit w tej sprawie do PKP i ZDW.       

Radni nie mieli więcej wniosków i pytań. 

Ad. 8 

 Sprawozdanie ze współpracy powiatu nowomiejskiego z organizacjami 

pozarządowymi w roku 2015 

Sprawozdanie radni otrzymali na tablety. Stanowi załącznik nr 7. 

Przewodniczący poprosił Pełnomocnika ds. organizacji pozarządowych Jolantę Haskę o jego 

krótkie omówienie.  

P. Haska poinformowała, że zgodnie z ustawą o działalności pożytku publicznego i 

wolontariacie, co roku składane jest sprawozdanie ze współpracy powiatu z organizacjami 

pozarządowymi. Współpraca ta opiera się głównie na zabezpieczeniu środków w budżecie i 

ogłoszeniu konkursów na realizację zadań przez organizacje. W budżecie na 2015 r. 

zabezpieczone było 26 tys. zł. Środki te rozdysponowano w konkursach ofert. Łącznie do 

konkursów złożono 20 ofert, a komisja dokonała wyboru 14 ofert. Organizacje realizowały 

zadania, a ich wykonanie skontrolował pracownik Starostwa Powiatowego ds. kontroli. W 

sprawozdaniach z realizacji zadań nie stwierdzono żadnych nieprawidłowości. Ponadto, 

powiat współpracował z Radą Organizacji Pozarządowych. W 2015 r. przeprowadzono 
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również konsultacje społeczne powiatowego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz strategii rozwoju powiatu nowomiejskiego. W ubiegłym roku w KRS 

zarejestrowano nowe stowarzyszenia i fundacje: Fundacja Inicjatyw Krajobrazowych 

Wybudowania, Stowarzyszenie Kurzętnik Biega, Fundacja Drogowskazy, Forum Rozwoju 

Gminy Biskupiec oraz KGW w Osetnie, Wonnie i Piotrowicach. Obecnie funkcjonuje 145 

organizacji pozarządowych.  

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do sprawozdania. 

Radni nie mieli pytań.  

Ad. 9 

 Sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za 2015 r. 

a) rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu powiatu za 2015 r. 

Skarbnik Powiatu Halina Bartkowska poinformowała, że sprawozdanie z wykonania budżetu 

zostało przedstawione Radzie 23 marca br. do zapoznania się oraz przesłane do Regionalnej 

Izby Obrachunkowej celem zaopiniowania. Sprawozdanie było omawiane szczegółowo na 

wspólnym posiedzeniu komisji stałych. Wykonanie dochodów wyniosło 98,62%, a wydatków 

- 91,88%. Budżet zamknął się nadwyżką w wysokości 3 482 142,02 zł. Zadania zlecone 

wykonano na poziomie 6 223 037,45 zł. Zadania te zostały rozliczone. Na zadania 

inwestycyjne przeznaczono środki w wysokości 5 254 477,62 zł. W budżecie było 27 pozycji 

różnych zadań inwestycyjnych i zakupów inwestycyjnych. Udzielano pomocy finansowej 

gminom i tak: gminie Grodziczno - 100 tys. zł, gminie Kurzętnik - 258 tys. zł, gminie Nowe 

Miasto Lubawskie - 230 tys. zł. Otrzymano pomoc z gmin na zadania inwestycyjne - z gminy 

Nowe Miasto Lubawskie - 489 tys. zł, gminy Grodziczno - 270 tys. zł, gminy miejskiej - 143 

tys. zł, gminy Kurzętnik - 458 tys. zł. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do sprawozdania. Radni nie zadali 

pytań. 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z 

wykonania budżetu powiatu za 2015 r. 

Skarbnik odczytała uchwałę Nr RIO.IV-0120-86/16 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 01 kwietnia 2016 r. w sprawie wydania opinii o 

przedłożonym przez Zarząd Powiatu Nowomiejskiego sprawozdaniu z wykonania budżetu 

Powiatu Nowomiejskiego za rok 2015. 

Kopia uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

c) rozpatrzenie sprawozdania finansowego za 2015 r. 
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Skarbnik poinformowała, że sprawozdanie finansowe zostało przyjęte przez Zarząd 15 

kwietnia br. i również przesłane do RIO. Sprawozdanie finansowe składa się z budżetu, 

rachunku zysków i strat oraz stanu funduszu. Sprawozdanie również zostało omówione na 

wspólnych komisjach. Jest to sprawozdanie łączne 13 jednostek organizacyjnych powiatu. Do 

sporządzenia pozostał jeszcze bilans skonsolidowany w którego skład wchodzi sprawozdanie 

finansowe spółki Szpital Powiatowy Sp. z o. o. Fundusz zwiększył się o ponad 2,5 min zł. 

Wiąże się to z oddaniem inwestycji do użytku. Jeżeli chodzi o długoterminowe aktywa 

finansowe, powiat posiada udziały w spółce szpitalnej. W tym roku zostały one zwiększone i 

wynoszą obecnie one 555 tys. zł. Majątek trwały brutto wynosi 77 167 601,78 zł. Umorzenie 

majątku wyniosło 20 945 965 zł. Wartość księgowa majątku po umorzeniu wynosi netto 56 

221 636,61 zł. Aktywa i pasywa również wzrosły - na początku roku wynosiły 62 247 022,62 

zł, a obecnie wynoszą 64 778 884,54 zł. Od 2013 r. powiat nie zaciągał nowych zobowiązań, 

tylko dokonuje spłaty wcześniej zaciągniętych zobowiązań.  

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do sprawozdania finansowego. Radni nie 

mieli pytań. 

d) zapoznanie się z informacją o stanie mienia powiatu 

P. Skarbnik poinformowała, że szczegółowa informacja o stanie mienia była przedstawiona 

radnym z całym materiałem dotyczącym wykonania budżetu. Zawiera ona wszelkie dane 

dotyczące mienia powiatu. W zestawieniu widnieje 431 pozycji mienia. Dochody z najmu, 

dzierżawy to 493 598,85 zł, sprzedaży majątku - 724 200 zł. Część majątku posiada wycenę, 

a część nie została jeszcze wyceniona, chodzi tu głównie o grunty pod drogami.  

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do tego punktu. Radni nie zadali pytań. 

 

e) odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Zarządowi 

Powiatu 

Stanowisko Komisji Rewizyjnej odczytał Przewodniczący Komisji Paweł Dreszler. 

Kopia wniosku stanowi załącznik nr 9. 

f) zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku 

Komisji Rewizyjnej 

P. Skarbnik odczytała Uchwałę Nr RIO.IV-0120-131/16 Składu Orzekającego RIO w 

Olsztynie z dnia 06 maja 2016 r. 

Kopia uchwały stanowi załącznik nr 10. 

g) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 
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finansowego powiatu nowomiejskiego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 

2015 r. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. Zapytał czy radni mają uwagi, pytania do 

uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag, pytań do projektu uchwały. Przystąpiono do głosowania. W 

głosowaniu wzięło udział 16 radnych (ustawowy skład Rady - 17 radnych; w sesji nie 

uczestniczył 1 radny). Uchwałę nr XX/156/2016 (załącznik nr 11) podjęto jednogłośnie. 

Starosta Andrzej Ochlak poprosił o udzielenie głosu. Poinformował, że pragnie przedstawić 

kilka informacji na temat działań, dokonań podejmowanych w ubiegłym roku w każdej z 

jednostek organizacyjnych. I tak: 

- Zespół Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim - zakończono realizację 

projektu „COOL - Ciekawi, Otwarci, Odważni Licealiści” - wartość projektu wyniosła 

ogółem 711 717 zł, 

- Zespół Szkół Zawodowych - po raz pierwszy szkołę ukończyli absolwenci Szkoły 

Policealnej w zawodzie technik bezpieczeństwa i higieny pracy; w szkole trwa realizacja 

projektu „W życzliwej szkole marzenia stają się celem praktyki zawodowe w Niemczech” - 

łączna wartość projektu wynosi 76 tys. zł. W kwietniu młodzież z naszego powiatu 

przebywała na praktykach w Wildeshausen, a obecnie młodzież z Niemiec jest na praktykach 

w naszym powiecie, 

- Komenda Powiatowej PSP - przeprowadzono termomodemizację budynku Komendy, 

- Dom Pomocy Społecznej w Grodzicznie - przeprowadzono remont kuchni za kwotę ponad 

30 tys. zł, wymieniono wykładzinę, okna, zakupiono sprzęt za kwotę ok. 20 tys. zł, 

- Zarząd Dróg Powiatowych - zakupiono samochód do przewozu brygad roboczych oraz 

nową piaskarkę, 

- Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie - poza budżetem, rozdysponowano 1 342 244 zł na 

zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, 

- Powiatowy Urząd Pracy - poza bieżącą działalnością, rozdysponowano środki na aktywną 

walkę z bezrobociem w ramach EFS POWER w kwocie 1 232 900 zł oraz środki z EFS RPO 

w kwocie 1 906 800 zł. Otrzymano także środki z rezerwy Ministra, 

- Starostwo Powiatowe - oprócz inwestycji, dofinansowano przebudowę laboratorium 

Szpitala Powiatowego, zakup wideogastroskopu oraz sprzętu do resuscytacji noworodków, 

organizowano imprezy m. in. Pokaz Przedsiębiorczości, jarmarki świąteczne, ogromną ilość 

imprez sportowych. W czerwcu br. planuje się zorganizować Galę Sportu Dzieci i Młodzieży. 
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Starosta podziękował również samorządom gmin za udzieloną pomoc finansową i 

współpracę. Podsumował, że uważa iż budżet został wykonany prawidłowo. Poprosił Radę 

Powiatu o udzielenie absolutorium. 

h) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu 

Nowomiejskiego 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu wzięło udział 16 radnych. Uchwałę nr 

XX/157/2015 (załącznik nr 12) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 10 

 Przerwa 

Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy.  

/przerwa/ 

Przewodniczący wznowił obrady po przerwie. 

Aktualnie na sali obecnych jest 14 radnych. Nieobecni byli radni Dreszler i Ziejewski. 

Oprócz radnych na sali obecni są: Halina Bartkowska, Ewa Kalisz- Górzkowska, Mirosław 

Wodara, Tomasz Rafalski, Alina Banaszewska, Barbara Orłowska, protokolant – Anna 

Andrzejczak. 

Ad. 11 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/111/2015 w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2016 – 

2034 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały.  

Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr XX/158/2016 (załącznik nr 

13) podjęto jednogłośnie. 

Na salę obrad wszedł radny Dreszler. Aktualnie na sali obrad jest obecnych 15 radnych.  

Ad. 12 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/112/2015 w sprawie 

uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2016 r. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały.  

Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr XX/159/2016 (załącznik nr 14) podjęto jednogłośnie. 
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Ad. 13 

 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu pod nazwą „Aktywizacja 

osób w wieku 30 lat i powyżej pozostających bez pracy w powiecie nowomiejskim (II)” 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. Zapytał czy zapis w uchwale, że realizacja 

projektu trwa od 1 stycznia br. jest prawidłowy. 

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy Tomasz Rafalski odpowiedział, że tak. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr XX/160/2016 (załącznik nr 15) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 14 

 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Grodziczno z 

przeznaczeniem na realizację w roku 2016 zadania „Przebudowa drogi gminnej 18003N 

Mortęgi (gr. gminy) – Kuligi Wólka (DW 538)” 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały.  

Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr XX/161/2016 (załącznik nr 16) podjęto jednogłośnie. 

Na salę obrad wszedł radny Ziejewski. Aktualnie na sali obrad jest obecnych 16 radnych.  

Ad. 15 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego w 

budynku administracyjno-biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście 

Lubawskim 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Radny Jan Czapliński zapytał czy Stowarzyszenie samodzielnie dysponuje lokalem czy dzieli 

z innym podmiotem lub też podnajmuje. 

Starosta odpowiedział, że jest jedna umowa, zgodnie z którą Stowarzyszenie nie może 

nikomu podnajmować lokalu. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Głosowało 16 radnych. Uchwałę nr XX/162/2016 (załącznik nr 17) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 16 

 Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały nr VI/63/2015 

Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 26 marca 2015 roku w sprawie 

ustalenia szczegółowych warunków i zasad udzielenia pomocy materialnej na 

zwiększenie szans edukacyjnych uczniów z terenu Powiatu Nowomiejskiego poprzez 
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poprawę dostępu do kształcenia w szkołach ponadgimnazjalnych dla których organem 

prowadzącym jest Powiat Nowomiejski 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Głosowało 16 radnych. Uchwałę nr XX/163/2016 (załącznik nr 18) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 16a 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości będącej 

własnością Powiatu Nowomiejskiego, położonej w Gwiździnach za cenę niższą od 

wartości rynkowej 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Głosowało 16 radnych. Uchwałę nr XX/164/2016 (załącznik nr 19) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 17 

 Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych 

Przewodniczący poprosił o odpowiedź na wnioski. 

Starosta poinformował, że p. Kłosowski odpowiedział na pytania.  

Starosta w odpowiedzi na wniosek radnej Dembek dotyczący środków na inwestycje 

szpitalne, wyjaśnił że chodzi prawdopodobnie o środki, o których była mowa już dwa lata 

temu. Mają to być środki unijne. 

Radna Dembek zaznaczyła, że te środki można będzie pozyskać bezpośrednio z Ministerstwa.  

Starosta powiedział, że ten temat poruszono na spotkaniu z Ministrem Zdrowia. Z informacji 

przekazanej przez p. Ministra wynikało, że możliwe, że takie środki będą dostępne, ale będą 

one w ogólnej puli środków na cały kraj, dostępne poprzez różne programy, w bieżącej 

perspektywie finansowej. Wg. wiedzy Starosty, na obecną chwilę Ministerstwo nie ma 

wydzielonej puli ekstra pieniędzy w kwocie 12 mld zł.   

Radna powiedziała, że wg. jej informacji warunkiem uruchomienia środków było 

opracowanie mapy potrzeb zdrowotnych, a takie mapy już powstały. 

Starosta odparł, że jeszcze tę informację jeszcze sprawdzi w porozumieniu z dyrekcją 

Szpitala. Jeżeli chodzi o pytanie radnego Czaplińskiego odnośnie zaproszeń na badania nerek, 

są to imienne zaproszenia na wyznaczonych dzień. Zaproszenia na inne terminy wydają 

ośrodki zdrowia i apteki.  

Ad. 18 

 Sprawy różne 
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Przewodniczący poinformował, że kolejna sesja odbędzie się 23 czerwca.  

Następnie zapytał czy ktoś chce zabrać głos. Nikt się nie zgłosił.  

Ad. 19 

Zakończenie obrad XX Sesji Rady Powiatu 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący zamknął obrady XX Sesji piątej 

kadencji Rady Powiatu.     

 

 Protokół sporządziła:           Przewodniczący Rady Powiatu 

  Anna Andrzejczak                           Kazimierz Wiśniewski 

     

 

           


